



Haines Herald



September 2021

Principal 校長:

Catherine Amy Moy Davis

Assistant Principal 副校長:

Connie Lee

Counselor 校務主任:

Yolanda Talley

Case Manager 個案主任:

Rebecca Dowling

Clerk & Liaison for Student in Temporary
Living Situations

Dionne Scott & May Cheung

學生處於臨時住處的書記/聯絡員

STLS Notice of Rights 權利

Bilingual Clerk 雙語書記:

Chi Ming Shar

ELPT 雙語主任:

May Cheung

Tech Coordinator 電腦總務:

Ricky Tang

Lead Literacy 文學科首席老師:

Takila Savage

Friends of Haines

興氏學校之友網站

Please visit their website at

www.friendsofhaines.org

Do not forget to donate to FOH! For
more information, email them at

興氏學校之友-聯繫電件地址

friendsofhaines@gmail.com

! Welcome Back Parents,

! This year our school-wide theme is #GoForTheGold. As we move
! past the challenges from the last 18 months,, I challenge all our
! students, staff, parents, family members and community to help
! elevate our Wildcats this school year with the goal of transforming
! student growth academically and socially through innovation, while
! celebrating each of our successes!

! Let's welcome Haines' newest addition to the family.

! Assistant Principal Connie Lee begins her 20th year in education
! as she originally started her teaching career at Haines as a 1st
! grade teacher in Room 212 for ten years. She made a transition to
! serve as the assistant principal at Lenart Regional Gifted Center, a
! CPS K-8 selective enrollment school located on the southside of
! Chicago, for the past nine years. This is her 10th year as an
! assistant principal.

! Ms. Vanessa Duaman is our new Learning Behavioral Specialist. Ms.
! Duaman comes with three years of experience from the
! Philippines.

! Ms. Raquel King is our new Learning Behavioral Specialist. Ms. King
! completed her student teaching at Haines.

! Ms. Gracelyn Li is our new 4/5th Bilingual Teacher. This is her first
! year teaching at Haines School.

! Ms. Rio Long is our new art teacher. Ms. Long taught in the south
! suburbs of Chicago prior to coming to Haines.

Students and staff are required to wear masks. We will adhere to all required safety protocols throughout our school district by following the Center for Disease Control, State of Illinois, and the Illinois Department of Public Health guidelines. FOH has cloth green Haines masks for sale. They are only \$7.00

Let's continue to practice social distancing when students arrive to school, wait in lines, walk to class, sit and learn in class, etc. Masks will continue to be required when students are indoors. They will not be required for outside settings. Students and staff will continue to wash/sanitize their hands when entering classrooms. Handwashing stations will continue to be placed throughout the school.

Parents, we need your support! Please come to ALL our of activities and events, so that you can win a prize at the end of the school year!

Important Dates

August 30 - First Day of School

September 3 - First Friday at Haines- 12:45-2:00 PM

September 6 - LABOR DAY- NO SCHOOL

September 13 -Virtual Principal Chat- 8:30 AM

- Virtual Meet the Teacher Night - 5:00 PM (updated)

This will be a great time to meet your child's teacher and learn about the exciting year ahead.

September 17 - LSC Meeting - 8:15 AM - We are in need of two parent representatives for the upcoming year on our Local School Council. Applications are available in the main office.

September 24- PAC Meeting - 8:00 AM

Best wishes to everyone for a happy and successful school year. Thank you for your continued support.

#GoForTheGold

Contact Information 聯絡資訊:

Principal Moy Davis - camoy@cps.edu 梅校長電郵

Assistant Principal Lee - cylee@cps.edu 李副校長電郵

Haines School - haineses@cps.edu 學校電子郵箱

Visit us at haines.cps.edu 學校網站 (查看學校資訊)

Follow us on IG and Twitter [@Haines_CPS](https://twitter.com/Haines_CPS) and on Facebook [@HainesCPS](https://www.facebook.com/HainesCPS)





興氏校報



2021年9月

Principal 校長:
Catherine Amy Moy Davis

Assistant Principal 副校長:
Connie Lee

Counselor 校務主任:
Yolanda Talley

Case Manager 個案主任:
Rebecca Dowling

Clerk & Liaison for Student in Temporary
Living Situations

Dionne Scott & May Cheung
學生處於臨時住處的書記/聯絡員
STLS Notice of Rights 權利

Bilingual Clerk 雙語書記:
Chi Ming Shar

ELPT 雙語主任:
May Cheung

Tech Coordinator 電腦總務:
Ricky Tang

Lead Literacy 文學科首席老師
Takila Savage

Friends of Haines

興氏學校之友網站

Please visit their website at

www.friendsofhaines.org

Do not forget to donate to FOH! For
more information, email them at
興氏學校之友-聯繫電件地址
friendsofhaines@gmail.com

歡迎所有的家長:

今年我們全校的主題是「爭取金牌」！當我們克服過去 18 個月的挑戰時，現在我向所有的學生、教職員工、家長、家庭成員和社區發出挑戰。在本學年幫助提升我們的「興氏野貓」，目標是通過創新改變學生在學業和社交方面的成長，同時慶祝我們的每一次成功！

讓我們歡迎「興氏家族」的最新成員。

李月如 (Connie Lee) 副校長開始了她的 20 年教育生涯，最初是在「興氏學校」開始了她的教學生涯，在 212 班房擔任一年級教師長達十年。在過去的九年裡，她過渡到了 Lenart 地區精英學校作副校長，這是一所位於芝加哥南部的精英小學。今年是她擔任副校長的第 10 年。

Vanessa Duaman 老師是我們新的特殊教育老師。Duaman 老師來自菲律賓，有三年的教學經驗。

Raquel King 老師是我們新的特殊教育老師，她在「興氏學校」完成了她的學生教學實習。

李倩美 (Graceyn Li) 老師是我們新的第 4/5 位雙語老師，這是她在「興氏學校」任教的第一年。

Rio Long 老師是我們新來的美術老師。來「興氏學校」之前，Long 老師之前是在芝加哥南郊任教。

我們將遵循伊利諾伊州疾病控制中心和伊利諾伊州公共衛生部的指導方針，整個學區遵守所有必需的安全協議，所有學生和工作人員必須戴口罩。興氏學校之友 (FOH) 有綠色「興氏學校」布口罩出售，每一個口罩只有 7.00 美元。

讓我們繼續在學生上學、排隊等候、步行去不同的教室上課時保持社交距離。學生在室內時必須戴口罩。戶外時可以不戴口罩。學生和教職員工在進入教室時，將繼續洗手/消毒手部。洗手站將繼續設置在整個學校週圍。

家長們，我們需要您們的支持！請來參加我們所有的活動和家長會，以便您在學年結束時贏得獎品！

學校重要的日子

8 月 30 日 - 開學第一天

9 月 3 日 - 「興氏學校」的第一個星期五慶祝活動- 下午 12:45-2:00

9 月 6 日 - 勞動節 - 學生不用上課

9 月 13 日 - 線上「校長聊天會議」 - 上午 8:30

9 月 13 日 - 線上「會見老師之夜」 - 下午 5:00(更新)

這將是與您孩子的老師會面，並了解未來令人興奮的一年的好時機。

9 月 17 日 - 校董會(LSC)會議 - 上午 8 點 15 分 - 我們需要兩位家長代表來參加這個學年的委員會，可在辦公室申請。

9 月 24 日 - 家長會(PAC)會議 - 上午 8:00

祝願大家在這個學年，快樂和成功！感謝您一直以來的支持！

#爭取金牌

Contact Information 聯絡資訊:

Principal Moy Davis - camoy@cps.edu 梅校長電郵

Assistant Principal Lee - cylee@cps.edu 李副校長電郵

Haines School - haineses@cps.edu 學校電子郵箱

Visit us at haines.cps.edu 學校網站 (查看學校資訊)

Follow us on IG and Twitter [@Haines_CPS](https://www.instagram.com/Haines_CPS) and on Facebook [@HainesCPS](https://www.facebook.com/HainesCPS)

